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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:2114 Utdragna handläggningstider

Det är angeläget att staten gör allt i sin makt för att underlätta för företag att 
utvecklas och växa. Under rådande pandemi behöver fokus vara att hjälpa 
drabbade verksamheter att överleva och samtidigt stötta dem som vill investera 
i sin verksamhet. 

I Värmland och Sunne finns entreprenörer som fortfarande efter ett drygt halvår 
väntar på svar från Tillväxtverket på sin ansökan om investeringsstöd. 

Den långa handläggningstiden resulterar i uteblivna investeringar och att 
bygden går miste om nya varaktiga jobb i en tid när arbetslöshet och utsatthet 
ökar. 

Ett sätt att hantera detta är att ge regionerna större befogenheter. 

Min fråga till statsrådet Ibrahim Baylan blir därför:

 

Vilka åtgärder avser ministern och regeringen att vidta avseende 
Tillväxtverkets utdragna handläggningstider av investeringsstöd? 

………………………………………

Daniel Bäckström (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-10
Besvaras senast
2021-03-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


